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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkana  

             dne 22. května 2024 

 

 

Přítomni: 

 

 

doc. Kříž, dr. Studnička, Ing. Svoboda, doc. Musílek, prof. Musílek, prof. Hu-

bálovský, dr. Myslivcová Fučíková, doc. Lipovský, dr. Cimler, L. Mannová, 

Ing. Jakubík, Ing. Mourková,  

 

Hosté: prof. Krejcar 

Omluveni: 

Neomluveni: 

 

doc.  Bogusch, doc. Trojovský, Mgr. Skoupilová 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (doc. Kříž) 

2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Studnička) 

3) Informace z oblasti zahraničí (prof. Musílek) 

4) Informace z oblasti studijní (doc. Musílek) 

5) Informace z oblasti rozvoje (dr. Myslivcová Fučíková) 
6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Jakubík) 

7) Informace z projektového oddělení (Ing. Svoboda) 

8) Různé 
 

.  

 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Připravit aktualizaci žádostí o akreditaci, tj. žádosti o prodloužení akreditací pevných 

učitelských kombinací informatika – fyzika a informatika – matematika – trvá 

2. Upravovat sylaby předmětů – trvá  

3. Oslovit studenty s možností letních stáží podporovaných stipendiem – trvá  

 

Doc. Kříž sdělil, že ve středu 15. 5. 2024 proběhlo zasedání Akademické obce a Akademic-

kého senátu, hlavním tématem byla volba děkana/ky. Kandidátkou na funkci děkanky byla 

zvolena RNDr. Alena Myslivcová Fučíková, Ph.D., popřál jí hodně úspěchů do nové funkce. 

 

K bodu 1) Informace z rektorátu – doc.  Kříž 

 

• Prof. Marešová 

- Informovala o bezpečnostním opatření u přijímacího řízení. PČR byl předán soupis 

s termíny a počtem uchazečů přijímacího řízení v květnu a červnu s žádostí o zvážení 

zabezpečení a řešení dopravní obsluhy.  

- Představila metodický pokyn k vybraným otázkám přestupů studentů mezi studijními 

programy, kterým končí akreditace.  
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- Se začátkem nového akademického roku bude přepočítána výše stipendií souvislosti 

s počtem studujících z Ukrajiny.  

- Připomněla termín vyplňování evaluací z letního semestru. 

 

• Dr. Strobach 

- Poděkoval za spolupráci při vytváření výroční zprávy o činnosti za rok 2023, u dvou 

tabulek byla chybně načtena data ze systému, bylo opraveno.  

- Připravuje se Bilanční zpráva o plnění plánu realizace SZ za rok 2023 a Zpráva o plnění 

genderové rovnosti. 

- Audit MŠMT k projektu HR Award shledal pouze nevýznamné nesrovnalosti, budou 

opraveny.  

- U projektu ERDF kvalita požádal o co nejrychlejší dodání podkladů z fakult, dokončení 

projektu se očekává v červenci a srpnu letošního roku.  

 

• Prof. Krejcar 

- Informoval o nutnosti doplňovat datumy podpisů au průvodek smluv a ostatních do-

kumentů.  

- Z fakult (kromě FIM) nebyl dodán plán pro účtování DKRVO vzhledem k prioritám 

strategického záměru UHK v roce 2024. K tomu dodal doc. Studnička, že s FF najdeme 

společný postup a odešleme.  

 

• Dr. Stašová  

- Shrnula informace ke společnému projektu s aliančními partnery. V dubnu 2024 byl 

projekt podán, a to do centralizované výzvy Erasmus+ - Erasmus Virtual Exchange. 

- Dům zahraniční spolupráce organizuje misi Českých vysokých škol v USA. Fakulty byly 

osloveny pro specifikaci konkrétní oblasti zájmu o spolupráci s americkými partnery.  

 

 Ing. Klicnar 

- Informoval o možnosti zahrnutí rozpočtů do systému MIS, PřF zájem má.  

- Okomentoval spokojenost ubytovaných na kolejích.  

- Informoval o možnosti přesunu rozdílových částek změnových listů při rekonstrukci 

budovy PdF.  

- Byla vyhlášeny tržní konzultace na dodavatele parkovacího systému. 

- Od 1. června bude úklid na budově A zajišťován externí firmou ZENOVA service s.r.o, 

která vyhrála výběrové řízení.  

 

• Mgr. Došková 

- Oznámila ukončení své působnosti na UHK. Funkci kancléře bude zastávat Jakub No-

vák, ponechá si funkci tiskového mluvčího. Vedoucí oddělení propagace a 

komunikace se stane Bc. Tereza Makovská.  

- Bylo vypsáno výběrové řízení na ½ úvazek na podatelnu a ½ úvazek k zajištění admi-

nistrativy na právním oddělení.   

- Mgr. Vetterlová odchází na mateřskou dovolenou, zastupovat jí bude Mgr. Cvrček.  
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Dr. Dočekalová informovala o vložení materiálu k jednání kolegia – Dodatku ke zprávě 

o vnitřním hodnocení za rok 2023. vnitřního hodnocení. 

 

Mgr. Novák seznámil s hlavními závěry souhrnné analýzy uchazečské kampaně, která re-

flektuje jak rektorátní část inzertních aktivit, tak fakultní aktivity. Dále informoval 

o aktualizaci Ambasadorského programu UHK, plánujeme rozšíření řady ambasadorů.  

 

Proběhlo dvoudenní setkání MPK. 

 

K bodu 2) Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Studnička 

• K podpoře byl vybrán projekt TA ČR Théta 2 doc. Šlégra „Návrh modulárního solárního sys-

tému s akumulací tepla” – od června 2024. Dále od podzimu projekt EDF Resilience „First 

research action for Medical counter measures performed in the frame of the RESILIENCE 

FPA consortium” prof. Musílka. 

• Řeší se návrh PdF na doplnění seznamu českých prestižních nakladatelství, navrhuje přidat 

nakladatelství, kteří splňují známku 1 či 2 v Modulu 1, jde o tři nakladatelství – Památník 

národního písemnictví, Skriptorium a Toga. Vzhledem k tomu, že se bude měnit celá me-

todika, přiklání se k tomu, že bychom v tuto chvíli neměnili. Prof. Musílek sdělil, že to žádná 

prestižní nakladatelství nejsou, navrhuje to škrtnout. Konsensuálně panovala shoda na ne-

přidávání dalších nakladatelství v tuto chvíli. 

• Z ČKR přišel požadavek na výzkumníky, kteří mají možnost uplatnění svých výsledků v ob-

lasti bezpečnosti a obrany vlasti, za fakultu byl nominován dr. Cimler a prof. Kuča. 

• Vedoucím kateder byla zaslána informace, abychom využívali volné tokeny na publikování 

v Open Access časopise bez APC poplatku ve vybraných nakladatelstvích, zejména v nakla-

datelství Wiley.  

• V rámci splnění akčního plánu HR AWARD bude v plánu vzdělávání v oblasti etických zásad.  

• Bude připraven e-kurz duševního vlastnictví a přenosu znalostí. 

• TA ČR vyhlásila veřejnou soutěž na podporu aplikovaného výzkumu a inovací v oblasti ži-

votního prostředí, ochrany klimatu a udržitelného rozvoje, vedoucím kateder již tuto 

informaci rozesílal, fakultní termín na podání je stanoven do 3. června 2024. 

• Byla vyhlášena jednostupňová veřejná soutěž na účelovou podporu Ministerstva zdravot-

nictví na léta 2025-2028, taktéž bylo vedoucím kateder rozesláno. 

• Zatím nemá reakci od vedoucích kateder na podporu talentovaných vědeckých pracovníků 

v Královéhradeckém kraji pro doktorandy, termín odeslání na rektorát je 27. května. 

• V pátek 24. 5. 2024 proběhne školení pro řešitele SV. Všichni řešitelé obdrželi pozvánku. 

• Přišla informace ke komentářům ohledně metodiky k hodnocení výzkumných organizací 

2025+, deadline na komentáře je do 24. 5. 2024. Zítra proběhne schůzka s proděkanem FF. 

• Doc. Kříž sdělil, že jsme dostali hodnocení dvou projektů mezisektorové spolupráce indivi-

duálních projektů, oba dva sloty získala PřF, prof. Musílek a dr. Cimler, bohužel oba byli 

v prvním kole vyřazeni.  

• Prof. Krejcar sdělil, že včera proběhlo představení projektů na podporu českých uchazečů, 

kteří uspěli ve výzvách EDF a národní veřejné soutěže v obranném výzkumu. Pro oba pro-

gramy bude potřeba letter of intent Ministerstva obrany. 
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K bodu 3) Informace z oblasti zahraničí – prof. Musílek 

• Dne 27. 5. 2024 proběhne schůzka k letním školám s katederními koordinátory. 

• ERV Evropská pojišťovna a.s. připravila digitální kartičku cestovního pojištění, kterou si lze 

jednoduše stáhnout do „peněženky“ v telefonu (systém iOS i Android). Digikartička na-

hradí mobilní aplikaci Moje Evropská. 

• Připravuje se digitalizace návrhu na vyslání do zahraničí. 

• PřF dostala navíc finanční prostředky na Erasmus studentské stáže. 

• Došlo k revizi smluv typu Memorandum of Understanding se zahraničními univerzitami, 

které jsou navázány na PřF, rádi bychom prodloužili dvě memoranda, tři prodloužit ne-

chceme.  

• Obdrželi jsme seznam univerzit v USA, se kterými jedná p. prorektorka, některé univerzity 

byly vybrány pro bližší oslovení a bude jim sdílena prezentace PřF.  

 

K bodu 4) Informace z oblasti studijní – doc. Musílek 

• K CŽV sdělil, že deadline přihlášek je do konce měsíce května. Velký zájem je o Rozšiřující 

studium učitelství fyziky pro 2. st. ZŠ, kde je již přihlášeno 17 zájemců, tedy ho zcela jistě 

otevřeme, uchazečům se rozesílají smlouvy o studiu a budou platit poplatek. Rozšiřující 

studium učitelství chemie pro 2. st. ZŠ má jen 3 přihlášky, Rozšiřující studium učitelství 

matematiky pro 2. st. ZŠ má jen 8 přihlášek, tyto dva programy CŽV tedy neotevřeme. 

Vzdělávací program ICT koordinace má jen 4 přihlášky, ale otevřeme jej kvůli projektu 

NPO, zřejmě protáhneme přijímací řízení až do září, přesný deadline bude určen později. 

Uchazečem může být i student magisterského studia, musí však nejprve dokončit magis-

terské studium a poté až studium CŽV. Prosíme katedry, aby upozornili své studenty 

NMgr. SP (případně studenty Bc. SP, kteří aktuálně konají SZZ a po prázdninách se zapíší 

do NMgr. SP), že mají možnost získat tuto specializaci pro svoji budoucí praxi učitelů/uči-

telek na ZŠ i SŠ. 

• V rámci prodloužení akreditace SP Chemie (původně Toxikologie a analýza škodlivin, nyní 

jen Toxikologie) musíme vyřešit změnu oficiálního názvu specializace v IS STAG. Název ve 

STAGu změníme od 1. září 2024, pro zápis nově přijatých studentů, ale na diplomu budou 

mít studenti ten program, pod kterým začali studovat. Tedy změna text na diplomech a 

Diploma Supplements proběhne až za 3 roky. 

• Ba dnešním zasedání Vědecké rady PřF byla schválena žádost o akreditaci SP Všeobecné 

ošetřovatelství. Doladíme detaily a poté předložíme RVH a souběžně zašleme na Minis-

terstvo zdravotnictví. Teprve po schválení RVH i MZ bude možné odeslat na NAÚ. 

• Prof. Marešová nás vyzvala, abychom navrhli hodnotitele, kteří by byli schopni hodnotit 

více programů současně (měli širší záběr). Požádal vedoucí kateder, aby do 6. června při-

pravili seznam hodnotitelů a k jednotlivým hodnotitelům připsali, které studijní programy 

jsou schopni hodnotit. U hodnotitelů prosíme uvést nejen jméno a tituly, ale také praco-

viště a e-mailový kontakt – viz úkol. 

• K aktualizaci programu pro partnerské školy sdělil, že je nutno ve sdíleném dokumentu 

upravit potřebné údaje. Úkol byl avizován vedoucím kateder e-mailem den předem – viz 

úkol. 

• Ve středu 29. 6. od 11:00 proběhne jednání Centra oborových didaktik. 
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• Doc. Kříž sdělil, že ve dnech 16. a 17. 6. proběhlo na budově S setkání právníků VŠ, dodal, 

že se chystá rozsáhlá novela zákona o VŠ, v níž by mělo být ustanoveno získání institucio-

nální akreditace na programy, které již máme akreditované. Předpokládají se častější 

kontroly z Národního akreditačního úřadu, který bude mít možnosti akreditace odebírat. 
 

K bodu 5) Informace z oblasti rozvoje – dr. Myslivcová Fučíková 

• V běhu je OP JAK Trojvýzva, téměř všechny podklady jsou odeslané, chybí některé cenové 

nabídky. 

• K zelenému NPO nové informace nejsou. 

• Drobný projekt určený pro PR na podporu získávání učitelů (OP JAK Na učitelích záleží). 

Došlo ke krácení o 30 tisíc Kč, s L. Mannovou a projektovým oddělení PdF se dohodli, které 

položky budou kráceny.  

• Finalizuje se výroční zpráva PřF o činnosti, v červnu bude předložena akademickému se-

nátu. 

• Děkan k NPO řekl, že máme informaci, že je schváleno, ale nemáme rozhodnutí, na 

všechny VŠ se posílaly výzvy k doplnění informací. Strobach potvrdil, že přišla zpráva k 

ERDF, zatím nemá podrobnější informace.  

• 25. září 2024 proběhne v Aule S1 konference udržitelnosti se zaměřením na udržitelnou 

výstavbu a vhodné materiály. Akci pořádá CIRI, jsme jako UHK spolupořadatelé. Aula nelze 

předem blokovat, narozvrhovaná výuka bude přesunuta nebo zrušena. 

 

K bodu 6) Informace z oblasti ekonomické – Ing. Jakubík 

• V úterý 21. května proběhla schůzka s tajemnicemi a kvestorem. 

• Parkování v kampusu je ve fázi výběrového řízení, pro naše zaměstnance bude parkování 

zadarmo, parkování pro studenty bude zřejmě zpoplatněno za semestr.   

• Kvestor potvrdil, že počítá se změnami způsobu rozpočtování a pravidel tvoření rozpočtu 

jednotlivých fakult. Reaguje tak na veřejně deklarované plány budoucího pana rektora. 

• Platí nová legislativa pro sociální fond, a to nově tvořit pouze 1 % z hrubých mezd. Rekto-

rátu bude tento rok chybět asi 600 tisíc.  Závěr je, že i nadále budeme přispívat 

zaměstnancům na penzijní připojištění 1000 Kč, o chybějící prostředky se jak rektorát, tak 

fakulty a koleje podělí.  

• Na rektorát nastoupila nová kolegyně Zdeňka Horáčková, a to na mzdovou účtárnu. 

• U proplácení nákladů na reprezentaci nesmí být uvedeny alkoholické nápoje.  

• MIS - GIST nabízí obecné kurzy i kurzy na míru. Případný zájem o kurz hlásit tajemníkovi. 

• 31. 5. 2024 od 12 do 15-16 h nepůjde na budově S elektrická energie, již bylo rozesláno 

emailem na katedry, doporučuje se využít home office. 

• Výměna stoupaček na budově S je plánovaná od 1. do 9. 7. (nejpozději do 10. 7.). Bude 

uzavřen hlavní uzávěr vody, nebudou funkční WC, funkční zůstane dopouštění systému 

chlazení, v provozu zůstanou požární hydranty. TPO doporučuje minimální pohyb zaměst-

nanců a studentů, bude však třeba dbát zvýšené opatrnosti. Doporučuje se využít home 

office, asistentkám kateder doporučuje vyřídit poštu a v případě potřeb podpisů z děka-

nátu předat nejdéle do čtvrtka dopoledne, aby se vše vyřídilo před dovolenými. 

• Provozní hodiny o prázdninách se řeší, po koordinaci s TPO a odsouhlasení bude vyvěšen 

tzv. letní režim na budově S.  
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• Tlumočil upozornění Bc. Vojty, že ve skladech a dalších prostorách se začal kupit nepo-

třebný nábytek, světla a další věci. Sdělil, že je nutno s tímto něco udělat a apeloval na 

vedoucí katedry, aby poskytly děkanátu součinnost prostřednictvím asistentek kateder při 

identifikaci a případné utilizaci či likvidaci nepotřebného. 

 

K bodu 7) Informace z projektového oddělení – Ing. Svoboda 

• Začala realizace projektu TA ČR Prostředí pro život a 3 projektů AZV, od července poběží 

rozvojové projekty BIPOLE A Pregraduál 3.  

• Byly zamítnuty dva projekty OP JAK MES.  

• Aktuálně probíhá příprava návrhů projektů v rámci výzvy Prostředí pro život 2 a MŠMT JPI 

s partnerem z Francie. 

• V oblasti transferu technologií je připravena výplata odměn původcům z výnosů z komer-

cializace za rok 2023. 
 

K bodu 8) Různé 

• Prof. Musílek se dotázal na Plány kariérního rozvoje, doc. Kříž sdělil, že bude řešeno bě-

hem června.  

• Doc. Lipovský – proběhl Sněm RVŠ, účastnil se ministr školství, který navrhuje navýšení 

rozpočtu VŠ o 6 mld. na provozních, 1,5 mld. na investičních prostředcích; premiéra tento 

požadavek překvapil. Pan ministr sdělil, že kromě novely zákona o VŠ se bude připravovat 

nový zákon o VŠ, který by měl obsahovat podstatné změny, pan ministr mluvil např. o na-

výšení pravomocí externích aktérů. Doc. Lipovský se obává navýšení pravomocí správních 

rad na úkor akademických senátů. 

• Doc. Lipovský – předsedkyně Komise pro vzdělávací činnost RVŠ doc. Smolová referovala 

o návrzích na změnu koeficientu K. Mj. na návrh doc. Lipovského je v dokumentu RVŠ 

formulace, že v části VaV se budou “zohledňovat aktuální výsledky reflektující skutečný 

aktuální vědecký progres”. 

• Dr. Kühnová sdělila, že v červnu proběhne zasedání senátu, na programu by mělo být 

schvalování rozpočtu a projednání výročních zpráv. 

• Doc. Kříž sdělil, že příští kolegium se plánuje na 12. června, 19. června by pak mohlo být 

zasedání akademického senátu.  

 

 

Úkoly: 

 
1. Připravit aktualizaci žádostí o akreditaci, tj. žádosti o prodloužení akreditací pevných 

učitelských kombinací informatika – fyzika a informatika – matematika  

Kdo:   garanti studijních programů - prof. Hubálovský a prof. Milková 

Termín:  prodlouženo do 31. 5. 2024  

Komu:  doc. Musílkovi 

 
2. Upravovat sylaby předmětů 

Kdo:   vedoucí kateder 

Termín:  do 31. 5. 2024 

Komu:  --- 



čj. UHK/DPřF/2024/16063 
 

str. 7/7 
 

 
3. Oslovit studenty s možností letních stáží podporovaných stipendiem 

Kdo:   vedoucí kateder, katederní koordinátoři pro mobility 

Termín:  do 30. 5. 2024 

Komu:   --- 

 

4. Připravit seznam hodnotitelů a k jednotlivým hodnotitelům připsat, které studijní 

programy jsou schopni hodnotit 

Kdo:   vedoucí kateder 

Termín:  do 6. 6. 2024 

Komu:   doc. Musílkovi 

 

 

 

Zapsala: Bc. Ilona Lankašová                                                                     

doc. RNDr. Jan Kříž, Ph.D. 

děkan Přírodovědecké fakulty UHK 
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